



FACTORY4 TEMPORARY CLOSURE COMPENSATION VOUCHER

Please fill in the form and select with an "X" the compensation option which you prefer from the possibilities below. Then give your form at the reception the first day of the opening so we can process your request.

NAME:

SURNAME:

COMPENSATION:

- Double of the period of closure compensated with a voucher for a friend**
- Period of closure compensated on your membership**

IMPORTANT : If you choose the month of compensation for yourself, and if you are still within your engagement period, it will apply at the END of the engagement period in order to respect the terms of your contract.



FACTORY4 TEMPORARY CLOSURE COMPENSATION VOUCHER

Veillez remplir le formulaire et sélectionner avec un "X" l'option de compensation que vous préférez parmi les possibilités ci-dessous. Ensuite donnez votre formulaire à la réception le premier jour de l'ouverture afin que nous puissions traiter votre demande.

PRENOM:

NOM:

COMPENSATION:

- Période de fermeture (x2) compensé avec un voucher pour un proche**
- Période de fermeture sur votre abonnement**

IMPORTANT : Si vous choisissez le mois de compensation pour vous-même MAIS que vous êtes toujours dans votre période d'engagement, ce mois ne sera compensé qu'en FIN de période d'engagement afin de respecter les termes du contrat.